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ZAPISNIK 

S 21. SJEDNICE VMO POTOK 
 

21. sjednica VMO Potok održana je 23.01.2025. (četvrtak) s početkom u 18:00 sati u prostorijama 
MO Potok, M. Butkovića 2. 
 
Sjednici su bili nazočni: 
-     Zoran Frković, predsjednik VMO 
-     Mirjana Matić, članica VMO 
-     Orijana Viljevac Šarić, članica VMO 
-     Snježana Seršić, tajnica MO 
 
Sjednici nisu bili nazočni:  
-    Mila Žunić, zamjenica predsjednika VMO 
-    Goran Mačukat, član VMO 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO i predložio sljedeći 
 

DNEVNI RED 
 

1. Rasprava o zahtjevima pristiglim između dvije sjednice. 
2. Razno 

 
Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 
  
AD 1 
 
Predsjednik VMO Zoran Frković informirao je prisutne vijećnike o zahtjevima građana i dopisima 
primljenim između dvije sjednice.   
 
      Zaključak: 
 

 Vijeće je primilo na znanje odgovor Gradonačelnika u kojem se navodi da će se 
mjesnom odboru Potok u dogovoru s Upravnim odjelom za odgoj i obrazovanje, 
kulturu, sport i mlade na privremeno korištenje ustupiti prostorije unutar Palače 
šećera, jer trenutačno na području MO Potok, kao ni drugih mjesnih odbora koji s 
njime graniče nema adekvatnih slobodnih poslovnih prostora. 

 Predsjednik VMO Zoran Frković će zatražiti sastanak s Gradonačelnikom na 
navedenu temu. 
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 Vijeće je primilo na znanje obavijest HEP-a o radovima na zamjeni postojećeg 35 kV 
kabelskog voda na području MO Potok koji počinju od 27.01.2025. a izvodit će se u 
Cambierievoj, te ulicama Viktora Cara Emina, Josipa Završnika i Potok. 
 

 Vijeće je primilo na znanje odgovor Odjela za komunalni sustav u kojem se navodi da 
se u Ulici J. Završnika stablo nije orezivalo jer nije bilo potrebno, već je propalo 
najvjerojatnije zbog mehaničkih oštećenja nastalih uslijed parkiranja motornih vozila 
ili djelovanja atmosferilija. U Ulici N. Cara prije više desetljeća je napravljen oštar rez 
zbog pucanja grana i oštećivanja vozila, te je dodatno smanjena krošnja zbog 
polomljenih osnovnih grana – moralo se stvoriti ravnotežu. Gdje god je to moguće 
obavlja se prorjeđivanje krošnje kako bi se vratila u prirodnu formu, no na nekim 
stablima je potrebno ponavljati rez zbog sušenja ili bolesti na glavnim granama.        
U planu je popunjavanje praznih mjesta novim sadnicama, koje će se dalje održavati 
u skladu sa suvremenim stručnim praksama. 
 

 Vijeće je zaprimilo molbu građana za rješenje sigurnosti pješaka na pješačkim 
prijelazima u Ulici N. Tesle. Prilikom skretanja iz ulice V. C. Emina vozač mora paziti 
na vozila koja dolaze iz suprotnog smjera i iz ulice Nikole Cara, a posebno na 
pješake kojima je u tom trenutku zeleno za prijelaz. Često zbog provlačenja vozila u 
raskrižju, vozač ne vidi pješaka i prođe mimo njega ili naglo prikoči. Na pješačkom 
prijelazu u ulici N. Tesle bez semafora događa se da pješaku stanu vozila u prve dvije 
trake, a vozilo iz treće trake ne reagira na vrijeme, pa naglo koči da ne udari pješaka. 
Ista je situacija i s drugim pješačkim prijelazom koji je loše označen. Molim za 
rješenje (crveni obojani pješački prijelaz, ležeći "policajci" - bumperi ili drugo što 
osigurava siguran prijelaz). 
 

 Vijeće je već ukazivalo na problem na navedenom pješačkom prijelazu, više puta 
slalo dopise i video snimku, te tražilo od Rijeka Plusa rješenje – uvođenje posebne 
faze za prijelaz pješaka. Rijeka Plusu će se proslijediti dopis građana i ponovno 
zatražiti rješenje za siguran prijelaz pješaka ovom frekventnom ulicom, te predložiti 
izmještanje semafora s opasnog raskršća prema sredini ulice Nikole Tesle. 

 

 Građani se žale na probleme i nered u parku dr. Frančiškovića, te u prolazu između 
Cambierieve i ulice N. Tesle kod caffe bara „Kaltenberg“. U park i okolicu dolazi velik 
broj djece u dežurnu ambulantu i Dječji dispanzer, nailaze na neugodne prizore 
odraslih osoba koje konzumiraju alkohol, te uriniraju po stablima dok djeca prolaze 
pored njih. Osobe se znaju posvađati i potući, u nekoliko navrata je reagirala i 
policija i privremeno ih rastjerala, pozivani su komunalni redari, ali ista ekipa ljudi se 
i dalje vraća i ponavlja isto.  

 

 Vijeće je upoznato s neugodnim situacijama i nedoličnim ponašanjem, žalilo se 
Komunalnom redarstvu i tražilo postupanje i češću ophodnju policijskih službenika, 
ali u ovom slučaju jedino može reagirati Policija po dojavi uočenog narušavanja 
javnog reda i mira, jer samo oni imaju nadležnost za legitimiranje i sankcioniranje. 

 

AD 2 
     Zaključak: 
 

 Nije bilo prijedloga za raspravu.    
 
Sjednica je završila u 20:00 sati. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od dvije (2) stranice. 
 

Zapisničar: Predsjednik VMO Potok: 
 

Snježana Seršić    Zoran Frković 
 

 


